



JABATAN KERJA RAYA
NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS
JKR CAWANGAN KEJURUTERAAN MEKANIKAL
NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS
JALAN TUANKU ANTAH
70100 SEREMBAN



KENYATAAN SEBUTHARGA
(TAWARAN KHAS UNTUK BUMIPUTRA)

Sebutharga adalah dipelawa daripada Kontraktor-Kontraktor Tempatan yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam bidang kerja berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi menjalankan kerja-kerja berikut :-

Bil	Tajuk Kerja & No. Sebutharga	Kelas	Kepala/ Sub- Kepala	Tarikh Dokumen Dijual	Tarikh Tutup Sebutharga	Harga Dokumen Sebutharga
1	Kerja-Kerja Pembaikan Dan Penyelenggaraan Sistem Pencegah Kebakaran Dan Alat Penyaman Udara Di Sekolah Kebangsaan Kundur, Rembau, Negeri Sembilan Darul Khusus (Tiada lawatan tapak) (Kebenaran khas tidak dibenarkan) NO. SEBUTHARGA : JKR(CKM)NS(F)/Q/019/2022	G1	M01 & M02	Iklan 01/07/2022 Jual 08/07/2022 Hingga 15/07/2022	15/07/2022 Jam 12.00 tengahari	RM30.00 (AKAUNTAN NEGARA MALAYSIA Dalam bentuk Draf Bank/ Kiriman Wang/ Wang Pos)

2. Dokumen Sebutharga hanya akan dijual kepada kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, kontraktor hendaklah membawa Sijil **CIDB(Perakuan Pendaftaran dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan) beserta Sijil PKK (Taraf Bumiputera)**. Surat perwakilan kuasa adalah tidak dibenarkan.

3. Dokumen Sebutharga boleh dibeli di Bahagian Kostiing, JKR Cawangan Kejuruteraan Mekanikal Negeri Sembilan pada waktu berikut:-

Isnin hingga Khamis : Jam 9.00 Pagi - 12.30 Tengahari
2.30 Petang - 3.30 Petang
Jumaat : Jam 9.00 Pagi - 12.00 Tengahari

Sebutharga tidak akan dijual pada 2 hari terakhir hari bekerja pada setiap bulan.

4. Dokumen Sebutharga hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan ditulis Nombor Sebutharga, Nama Projek dan Tarikh Tutup dan dimasukkan kedalam Peti Sebutharga pada tarikh tersebut sebelum jam 12.00 tengahari di JKR Cawangan Kejuruteraan Mekanikal Negeri Sembilan. **Kontraktor yang tidak Berjaya boleh mengambil semula dokumen sebutharga yang telah diisi 90 hari selepas tarikh tutup sebutharga.** Dokumen sebutharga yang tidak diambil akan dilupuskan dalam tempoh 30 hari selepas itu.

6. JKR Cawangan Kejuruteraan Mekanikal Negeri Sembilan tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran.

Sekian, terima kasih .

(AZLINA BINTI MOHD YASIN)
Ketua Jurutera Mekanikal Negeri
JKR Cawangan Kejuruteraan Mekanikal
Negeri Sembilan Darul Khusus.